
TINGSTRUP SKOLE
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde
Dato: 31. oktober 2023
Kl.: 18.00 - 21.00
Sted: Dorthes kontor

Forældrevalgte: Lærke Kloster, Charlotte Borggaard Grønkjær, Michael Nørgaard, Morten Øland 
Frøkjær, Maria Nielsen, Christina Kanstrup Olman.

Personalerepræsentanter: Henriette Toft Greve, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Malthe Guldberg, Lauge Heiberg.
Ledelse: Dorthe Ninn og Michael Nielsen.

Afbud:
Referent: Michael Nielsen
Ordstyrer:

Dagsorden Referat
1. Punkter fra Elevrådet

• Evaluering af motionsdag
• X

Til punktet er afsat 10 min.

Motionsdagen som elevrådet havde planlagt, 
blev ikke til noget pga. vejret. Elevrådet 
arbejder på en motionsdag i foråret.

Ahmad og Malte er valgt til fælles elevråd.
Det første møde er 8. november.

Lauge er ny elevrådsformand.
2. Take away

Drøftelse om take away i overbygningen 
v/SL

Til punktet er afsat 10 min.

Der har været udfordringer med at eleverne 
har fået leveret pizza m.m. på skolen et par 
dage. Det har ikke været en udfordring 
siden.
Man forlader kun skolen, hvis man har et 
lovligt ærinde.
Er eleverne sulten, kan man spise 
madpakke, eller der kan købes mad i boden. 
Ledelsen laver et skriv ud til forældre om 
rammerne for at være på skolen - også i 
pauserne.

3 Mobilpay i boden
På september mødet fremsatte elevrådet 
ønske om mobilpay i boden.
Skolen har undersøgt muligheden der vil 
være et startgebyr på 500 og herefter 
koster det 0,74 øre pr. transaktion. Hvis vi 
indfører mobilpay vil det derfor medføre 
prisstigning på ca. 1 kr.
Hvad er skolebestyrelsens holdning.

Til punktet er afsat 10 min.

Eleverne i overbygningen ønsker MobilePay i 
boden. Kunne det være en mulighed at tage 
et gebyr på 1 krone pr betaling med 
MobilePay så alle andre ikke betaler.

Indfører vi mobilepay skal eleverne have 
mobiltelefoner til rådighed.

Eleverne skal være 13 år for at have 
MobilePay.

Skolebestyrelsen imødekommer ønsket fra 
elevrådet om muligheden for at betale med 
mobilepay i boden. Der bliver et gebyr på 1 
kr. pr transaktion.

4. Skolefoto fra 2024 og frem
Fortsat drøftelse fra sidste møde.
Der er nedsat udvalg bestående af Sigurd, 
Lærke og Michael.
Når valget er truffet skal alle forældre 
informeres.

Vi så et eksempel med en lokal udbyder. 
Udvalget er i proces og der vil blive set på 
flere udbydere.
Punktet behandles på næste møde.
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Til punktet er afsat 10 min.
PAUSE MED SANDWICH 15 minutter
5. Evaluering af forældremøderne

Punkt fra sidste møde

Til punktet er afsat 10 min.

Skolebestyrelsen var i år i ude i 0., 1. 2. 3. 
og 7. klasse. Sidste år var vi i 0. og 7. 
klasse.
Vi drøfter flere ideer til at kvalificere 
skolebestyrelsens deltagelse i 
forældremøderne.
Punktet skal på mødet i maj jf. årshjulet.

6. Drøftelse af Meddelelsesbogen - også 
med et forældreperspektiv.
Der er følgende to links:
Princip for meddelelsesbogen | Skole og
Forældre (skole-foraeldre.dk)

Meddelelsesbogen | Skole og Forældre (skole- 
foraeldre.dk)

Til punktet er afsat 30 minutter.

Vi er i gang med at bruge 
Meddelelsesbogen i forbindelse med 
elevsamtaler og skole/hjemsamtalerne. 
Der bliver fulgt op på det i foråret. 
Forældrene inddrages til skolehjem
samtalerne.

Der nedsættes et udvalg som udarbejder 
forslag til princip. Udvalget består af: 
Sigurd, Charlotte, Lærke og Dorthe.

7. Udearealer/ pædagogisk aften
Skal vi have flere arealer med uslået 
græs?
Hvordan bruger vi omgivelserne og 
naturen i undervisningen?
Skal vi arbejde med 
skolehaver/kolonihaver 
projekt hoppepude®

Til punktet er afsat 20 min.

Temaet for aftenen kunne være, hvordan vi 
fx kan få penge til at forbedre vores 
udeområder, og hvad skal pengene bruges 
på?

Udvalg til organisering af den pædagogiske 
aften:
Henriette, Michael, Dorthe og Lærke.

8. Evaluering på emneugen.

Til punktet er afsat 15 min.

Der var nogle gode dage på skolen, hvor 
emnet var "Din Skole".
Skolefesten med forældredeltagelse er 
savnet. Kan forældrene inviteres på andre 
måder/tidspunkter.

9. Faglige resultater
Orientering og drøftelse. 
Bilag er medsendt.

Til punktet er afsat 10 min.

Dorthe orienterede om de faglige resultater 
på Tingstrup Skole.

Økonomi
Bilag på mødet
Til punktet er afsat 10 min.

Dorthe orienterer om vores forventede 
økonomi.

10. Orientering fra: 
Formanden:

• Landsmøde for Skole og Forældre
• Opfølgning på skoevent

Skoleledelsen:
• Fællesmøde med Tilsted er den 

28/11 klokken 17.00-21 
Først fælles del med sandwich 
herefter er der mulighed for møde i 
egen bestyrelse.

Lærerne:
• X
• X

Til punktet er afsat 15 min.

Lærke har sendt programmet ud vedr. 
landsmødet.
Skoevent gik godt. Der var god opbakning 
og god presse.

Lærke og Dorthe fikser menu til fællesmøde 
med Tilsted Skole. Mødet er på Tingstrup 
Skole. Elevråd fra overbygningen og elevråd 
fra mellemtrin er inviteret.
Mødet den 28/11 erstatter mødet den 21/11,

Der kommer en ny tildelingsmodel.
Høringsfasen er 5/12 2023 til 10/1 2024.
Høringen skal behandles på mødet i 
december.
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X. Eventuelt og evaluering

Til punktet er afsat 5 min.

Kan vi få en oversigt over principperne og 
hvornår skal de genbehandles.

X. Ønsker til punkter til kommende møder 
• X 
• X

Til punktet er afsat 5 min.

Høring om ny tildelingsmodel, 
foto

Dorthe Ninn, skoleleder

Maria Nielsen
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